
کتور در فاصله ۲ هفته مانده به    تیم فوتبال ترا
پایان رقابت های فصل جاری لیگ برتر قهرمانی 
خود را مسجل کرد تا برای نخستین بار بعد از 
بیش از نیم قرن نخستین قهرمانی لیگ را از آن 
کتور در مهم ترین  خود کرده باشد.تیم فوتبال ترا
بازی هفته بیست وهشتم لیگ برتر ایران با 
چهار گل شمس آذر را در قزوین شکست داد و 
با توجه به متوقف شدن سپاهان برابر گل گهر، با 
۶۴ امتیاز در فاصله ۲ هفته مانده به پایان لیگ، 
برای اولین بار در تاریخ فوتبال ایران، قهرمانی 
کتور با این پیروزی ۶۴  لیگ را جشن گرفتند.ترا
امتیازی شد و این فرصت را دارد تا در پایان فصل 
، رکورد بیشترین امتیاز  با کسب ۲ پیروزی دیگر
در یک فصل در تاریخ لیگ برتر را به نام خود 
خ پوشان تبریزی  کند.این، اولین قهرمانی سر
در لیگ های سراسری، در تاریخ ۵۵ ساله این 
، هشتمین تیمی است  کتور باشگاه است. ترا
که قهرمانی در لیگ های سراسری را جشن 

می گیرد.
کتور پس از ۵۵ سال   قهرمانی تاریخی ترا

انتظار
کتور تبریز سرانجام به آرزوی دیرینه خود  ترا
که سال ها در حسرت جام به  رسید. تیمی 
میدان می رفت، این بار با ترکیبی از برنامه ریزی، 
ثبات مدیریتی، کادر فنی کاربلد و بازیکنانی مؤثر، 
توانست گوی سبقت را از رقیبان برباید و جام را 
به تبریز بیاورد.سرخ پوشان دیار آذربایجان فصل 
پرفراز و نشیبی را پشت سر گذاشتند. هفته هایی 
بود که امید ها برای قهرمانی کمرنگ شد، اما 

کتور در بزنگاه ها ایستاد، جنگید و نشان داد  ترا
که مستحق بالای جدول بودن است.

 پایه های این قهرمانی را می توان در اضلاع 
زیر جست و جو کرد:

به  اعتماد  و  اصولی  برنامه ریزی   
اسکوچیچ:

، به ویژه مالک باشگاه، پس  کتور مدیران ترا
از سال ها آزمون و خطا، این فصل با انتخاب 
گان اسکوچیچ به عنوان سرمربی، راه درستی  درا
را در پیش گرفتند. اسکوچیچ با تجربه بالای 
خود چه حضور در لیگ ایران و چه تیم ملی 
فوتبال ایران توانست تیمی متحد، هجومی و 

منسجم بسازد.
 جذب ستاره ها در نقاط کلیدی:

حضور بازیکنانی، چون علیرضا بیرانوند، 
چند  و  اسماعیلی فر  دانیال  ترابی،  مهدی 
مثل  تأثیرگذار  و  ارزشمند  خارجی  مهره 
گوی دروژدک، تومیسلاو اشترکالی و ایگور  دوما
کتور را از نظر مهره به تیمی  پوستونسکی، ترا

کامل تبدیل کرد.
 ثبات مدیریتی و حمایت همه جانبه:

باشگاه امسال حاشیه های گذشته را نداشت 
و با ثبات در مدیریت و تمرکز کامل بر موفقیت 

تیم، بستری مناسب برای قهرمانی فراهم شد.
 هواداران؛ قلب تپنده قهرمانی:

، حمایت و انرژی بی نظیر هواداران  شور
کتور در تمام بازی های خانگی و حتی بیرون از  ترا
خانه، عامل مهمی در روحیه بخشی به تیم بود. 
آنها مثل همیشه ستون پنجم تیم شان بودند.

کتور حالا روی قله فوتبال ایران ایستاده و با  ترا
این قهرمانی تاریخی، نه تنها نام خود را در تاریخ 

لیگ برتر ثبت کرد، بلکه ثابت کرد با صبر، برنامه 
و اتحاد، هر رؤیایی دست یافتنی است.
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گردان اسکوچیچ   رونمایی از رازهای موفقیت شا

تراکتور قهرمان جدید فوتبال ایران

گفتوگو

 پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
که او تیمش  نباید به کارتال فشار بیاوریم چرا
گر نتایج لازم به دست  را خودش نبسته و ا
نیامد به دلیل کم کاری بازیکنان در طول فصل 
بود. بهزاد داداش زاده در گفت وگو با میزان، 
درباره پیروزی این تیم برابر مس رفسنجان، 
اظهار داشت: چقدر بدبخت شدیم که باید 
خوشحال باشیم که به مس رفسنجان ۳ گل 
زدیم. پرسپولیس همواره تیمی بوده که تمامی 
تیم ها از آن می ترسیدند و این گونه نبود که از 
بردن برخی تیم ها خوشحال شویم. وی ادامه 
داد: به هرحال ۳ امتیاز این بازی بسیار مهم بود 
و خوشبختانه به آن دست یافتیم. تفاوت عمده 
نسبت به گذشته این بود که تیم تهاجمی تر 
بازی کرد و به نظر می رسد یکی از دلایلش این 
بود که بازیکنان استرس نداشتند و با آرامش 

بازی کردند. 
 باید از کارتال حمایت شود

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: 
درباره اسماعیل کارتال، یک واقعیت را باید در 
نظر بگیریم؛ باید به او فرصت دهیم و او را حمایت 
کنیم. انتقادات از هر طرف ممکن است به گوش 
برسد، اما باید منطقی به آنها نگاه کنیم و به 
انتقاد های غیرمنطقی توجه نکنیم. متأسفانه 
طرفداران ما به ۲ دسته تقسیم شده اند؛ یک 
گروه که به صورت احساسی نظر می دهند و گروه 
دیگری که نزدیک به منطق هستند. کارتال حق 
دارد بگوید که تیم را او نبسته است و این یک 
که نه بازیکنان را خودش  امر طبیعی است، چرا
انتخاب کرده و نه تیم را خودش ساخته است. 
به نظرم عدم موفقیت تیم ناشی از کم کاری خود 

بازیکنان است. 
 مدیران ما در گذشته بی کفایت بودند و 
نتوانستند با مربیان خارجی قرارداد مناسبی 

ببندند
داداش زاده در ادامه درباره نوع بستن قرارداد 
با مربیان، عنوان کرد: باید به کارتال فرصت داده 
شود و در فصل جدید خواسته های او تأمین 
گردد. پیشنهاد می کنم قراردادی با او بسته شود 
گر کارتال موفق نشد حداقل  که در آن قید شود ا
یک قهرمانی با پرسپولیس به دست آورد، باید 
غرامت پرداخت کند. این موضوع را برخی به طنز 
می گیرند، اما حقیقت دارد. باید قرارداد مربیان به 
گونه ای باشد که سود و لذت آن دوطرفه باشد و 
نباید اینگونه باشد که مربی، هزینه هایی سنگین 
بر دوش باشگاه بگذارد و افتخاری کسب نکند. 

داداش زاده:
 پرسپولیس 

 آرامش لازم را 
کوتاهبه دست آورده

جباری را نسوزانید!
گر قرار    پیشکسوت استقلال می گوید: ا
جباری  شود  آورده  خارجی  مربی  است 
می تواند در کنار او تجربه کسب کند. صمد 
مرفاوی پیشکسوت استقلال در گفت وگو 
با ایسنا درباره برد پر گل این تیم مقابل 
آلومینوم در لیگ برتر اظهار کرد: وقتی به 
تیمی ۵ تا گل زده می شود نشان می دهد 

که استقلال عملکرد خوبی داشته است. 
به  و  است  سختکوش  تیمی  آلومینیوم 
راحتی تسلیم نمی شود اما استقلال با برنامه 
بازی کرد و توانست به برتری برسد. امیدوارم 
این روند خوب استقلال ادامه داشته باشد. 
او درباره حضور مجتبی جباری در قامت 
مربیگری استقلال ادامه داد: برای مجتبی 

آرزوی موفقیت دارم. او جوان و باانگیزه 
است و نباید این مساله را فراموش کنیم 
که نباید از یک مربی جوان انتظار زیادی 
که  کرد  ریسک  که جباری  البته  داشت. 
مربیگری استقلال را قبول کرد زیرا شرایط 
امسال استقلال خیلی نرمال نبوده است. 
جباری در این ۲ بازی نتایج خوبی گرفته 
است. آیا برای فصل آینده باید جباری را 
حفظ کرد؟ مرفاوی در این باره بیان کرد: 
سیاست باشگاه را نمی دانم زیرا در این 

مدت صحبت از حضور مربی خارجی بوده 
گر قرار است مربی خارجی آورده  است. ا
شود جباری می تواند در کنار او تجربه کسب 
کند. سرمایه های باشگاه را نباید به راحتی از 
دست بدهیم. پیشکسوت استقلال درباره 
حضور جلال چراغپور روی نیمکت استقلال 
افزود: چراغپور کارشناس و تحلیلگر است 
و می تواند به استقلال مشاوره های خوبی 
بدهد. چراغپور سال ها در فوتبال ایران 

بوده و تجربه خیلی خوبی دارد. 

مهاجری جانشین الهامی شد
با اعلام باشگاه نساجی مازندران و با توجه به جدایی 
کت الهامی، قرار است رضا مهاجری تا پایان فصل در  سا
نقش مدیر فنی در این تیم حضور داشته و هدایت نساجی 
را برعده بگیرد. نساجی مازندران که روزهای پر حاشیه ای 
را در لیگ برتر ایران پشت سر می گذارد و تقریبا سقوط این 
کت الهامی  تیم به لیگ آزادگان قطعی شده، با جدایی سا
هدایت تیم خود را به رضا مهاجری سپرد.رضا مهاجری امروز 
با به محل تمرین نساجی مازندران رفت و این تیم را تمرین 
داد.با اعلام باشگاه نساجی مازندران قرار است مهاجری تا 
پایان فصل جاری به عنوان مدیر فنی و از ابتدای فصل آینده 

به عنوان سرمربی در این تیم حضور داشته باشد.

ساعده سیما سخنگوی استقلال شد
جدید  سخنگوی  استقلال  مدیرعامل  حکمی  طی 
باشگاه استقلال منصوب شد.طی حکمی از سوی علی 
نظری جویباری مدیرعامل باشگاه استقلال، ساعده سیما 
به عنوان سخنگوی باشگاه استقلال منصوب شد. سیما 
کارشناسی ارشد حقوق دانشگاه تهران  دانش آموخته 
که ۱۵ سال سابقه فعالیت های حقوقی، ورزشی و  است 
رسانه ای در کارنامه دارد. دبیر کارگروه دختران و جوانان 
معاونت زنان ریاست جمهوری، عضو کمیسیون حقوقی و 
کمیته ورزش شورای اسلامی شهر تهران، مشاور مدیر عامل 
و مدیر اجرایی باشگاه های ورزشی از جمله سوابق اجرایی 
ساعده سیما است. وی اولین سخنگوی زن تاریخ باشگاه 

استقلال است.

سومین خرید پرسپولیس هم قطعی شد
باشگاه پرسپولیس با سومین بازیکن مدنظر خود به توافق 
رسید و این بازیکن به زودی معرفی خواهد شد.پرسپولیس 
که فصل جاری را با حاشیه و جدایی چهره های تاثیرگذار 
خود آغاز کرده بود، نهایتا در لیگ برتر، جام حذفی، سوپرجام 
کام ماند تا مدافع قهرمانی لیگ  و لیگ نخبگان آسیا نا
، فصل ناامید کننده ای را پشت سر بگذارد. از همین رو  برتر
باشگاه پرسپولیس خیلی زود کار خود را برای تقویت این 
تیم و حضور پرقدرت در فصل بعد آغاز کرد. اسماعیل کارتال 
سرمربی ترک تبار پرسپولیس که در زمستان هدایت این تیم 
را برعهده گرفت، لیست بازیکنان موردنظر خود را به باشگاه 
خ پوشان تا این لحظه با ۲ بازیکن به توافق  ارائه داده و سر
نهایی رسیده اند و در پایان فصل به صورت رسمی رونمایی 
خواهند شد. پیگیری ه از این موضوع حکایت دارد که باشگاه 
پرسپولیس با سومین خرید خود نیز به توافقات نهایی رسیده 
و این بازیکن خارجی نیز در کنار ۲ بازیکن قبلی در انتهای 

فصل به صورت رسمی معرفی خواهد شد.

- دکتر شهرام صیادی، رئیس دانشگاه علوم    البرز
پزشکی البرز طی پیامی روز روانشناس را تبریک گفت و 

بخشی از اقدامات این حوزه را تشریح کرد. 
 دکتر شهرام صیادی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
کید بر نقش روانشناسان در ارتقاء سلامت  البرز ضمن تا
روان جامعه تاثیر خدمات سلامت روانی اجتماعی 
وپیشگیری ازاعتیاد گفت: سلامت روان در کنار سلام 
جسم از اهمیت بسزایی برخوردار است که فعالان عرصه 
کز دولتی و خصوصی در  روانشناسی و روانپزشکی در مرا

این مسیر گام برمی دارند. 
را  روان  سلامت   ، روز این  تبریک  ضمن  وی   

: در  از اولویت های نظام سلامت دانست و افزود: 
کز  حال حاضر در استان بیش از 70 روانشناس در مرا
ارائه  به  مشغول  سلامت  جامع  خدمات  بهداشتی 
خدمات در قالب نظام مراقبت های بهداشتی اولیه 
هستند و علاوه بر این 6 مرکز تخصصی سلامت روانی 
اجتماعی )سراج( خدمات تخصصی سلامت روان را 

ارائه می دهند. 
 دکتر صیادی خاطر نشان کرد: در سال گذشته حدود 
کز تحت مراقبت قرار گرفته و ویزیت  800 بیمار در این مرا
روانپزشکی ومشاوره تخصصی روانشناس وهمچنین 

خدمات مددکاری دریافت کرده اند.

 رئیس دانشگاه با بیان اینکه در سال گذشته بیش 
لات روانی مورد  از 650 هزار نفر در زمینه ابتلا به اختلا
ارزیابی قرار گرفته اند، گفت: حدود 50 هزار بیمار دارای 
لات سلامت روان شناسایی و تحت درمان و  اختلا
کز خدمات جامع سلامت قرار گرفته و  مراقبت در مرا

توسط روانشناسان خدمات مشاوره دریافت کرده اند.
 دکتر صیادی ادامه داد: در سال گذشته برای بیش 
55هزار از جمعیت استان در زمینه مهارت های  از 
زندگی وبیش از 50 هزار نفر در زمینه فرزندپروری توسط 
روانشناسان کارگاه های آموزشی برگزار شده است که در 
پیشگیری از مشکلات سلامت روان نقش بسزایی دارد. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز مطرح کرد: 

 ارزیابی 650 هزار نفر از نظر اختلالات سلامت روان 

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 تلاش برای رفع مشکلات اراضی ملی 
در روستاهای آستارا

رفع  گفت:  گیلان  بنیاد مسکن  کل  مدیر   - گیلان 
مشکلات اراضی ملی روستایی در آستارا با هماهنگی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان در دستور 
کار قرار دارد. حامد دائمی در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: جلسه ای در راستای رفع مشکلات اراضی ملی در 
روستاهای شهرستان آستارا با نماینده مردم شهرستان 
، امام جمعه این شهرستان و  آستارا در مجلس، فرماندار
معاون مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گیلان برگزار 
شد که بحث فرایندی که فی مابین بنیاد مسکن و منابع 
طبیعی در راستای اجرای ماده چهار قانون ساماندهی و 
حمایت از تولید و عرضه مسکن مورد بررسی قرار گرفت. 
مدیر کل بنیاد مسکن گیلان با اشاره به اینکه حدود سه 
هزار هکتار از عرصه های ملی در شناسایی و فی مابین دو 
دستگاه تغییر و تحول آن طبق ماده چهار قانون انجام 
شده است اما تحویل سندهای آنها متأسفانه با کندی 
صورت می گیرد، افزود: با توجه به فرآیند رفع تداخلی که 
وجود دارد انتقال سند حدود هفتصد و پنجاه هکتار از 
این سه هزار هکتار تا کنون به نام بنیاد مسکن انجام 
شده است که این اراضی امکان انتقال به متصرفین 
و متقاضیان واجد شرایط را دارد. وی ادامه داد: در 
کنون ۱۳۲ هکتار از اراضی ملی واقع  شهرستان آستارا تا
در محدوده طرح هادی تملک شد که ۲۱ هکتار آن سند 
خورده و مابقی در مراحل اخذ سند و انتقال به متقاضیان 
واجد شرایط است. دائمی با بیان اینکه در جلسه امروز 
کید بر تسریع در روند انتقال سند این عرصه ها در  تا
دستور کار قرار گرفت و در مورد روستاهای دیگر نیز مقرر 
شد با کارگروهی که با محوریت فرمانداری محترم انجام 
می شود در دستگاه های ذی مدخل به صورت هفتگی 
گذاری به متقاضیان  موارد احصا شود تا روند انتقال وا
واجد شرایط هرچه سریع تر صورت بگیرد. وی همچنین 
به پروژه نهضت ملی مسکن در این شهرستان اشاره کرد 
و گفت: عرصه ای که در راستای نهضت ملی در نظر گرفته 
شده از دویست و چهار واحد به دویست و چهل واحد 
مسکن محرومین تغییر ماهیت صورت گرفته که بنیاد 
مسکن در دستور کار دارد و بر اساس آخرین جلسه ای که 
در پایان سال گذشته در وزارت راه و شهرسازی داشتیم 
ظرف ۱۸ تا ۲۴ ماه تحویل خواهد شد. مدیر کل بنیاد 
مسکن گیلان با بیان اینکه در این طرح ۲۴۰ واحد مسکن 
محرومین ساخته خواهد شد که از محل حساب ۱۰۰ امام 
خمینی )ره( اقدامات لازم در خصوص آورده متقاضیان 
برنامه ریزی شده و مصالح مورد نیاز نیز توسط بنیاد 
مسکن تأمین می شود افزود: در سایر واحدهای دیگر 
و فازهای نهضت ملی مسکن با هماهنگی های صورت 
گرفته کار ساخت و ساز به سازمان مسکن و شهرسازی 
گذار شده است و با آورده ای که متقاضیان دارند اقدام  وا

خواهد شد و روند ساخت و ساز ادامه می یابد. 

احمدرضا صراف جدیدیان: 
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کمیته برنامه ریزی، مالی و بازرگانی  ج - عضو  کر   
آستانه  در  گفت:  کشور  قطارشهری های  اتحادیه 
افتتاح  ایستگاه شهید سلطانی، تزریق نیروی انسانی 
جدید از اهمیت بسزایی برخوردار است. احمدرضا 
صراف جدیدیان، رئیس اداره توسعه مدیریت و منابع 
ج و عضو کمیته  سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کر
برنامه ریزی، مالی و بازرگانی اتحادیه قطار شهری های 
کشور در نشست خبری جهاد تبیین، به ماهیت قرارداد 
ج به صورت EPC )طراحی، تأمین  پروژه قطار شهری کر
تجهیزات و ساخت( اشاره و اظهار کرد: در زمان اجرا و 
ساخت پروژه، نقش اصلی سازمان حمل و نقل ریلی 
ج نظارت بر حسن انجام کار پیمانکار بود.  شهرداری کر
اما با راه اندازی فازهای بهره برداری، به ویژه با افتتاح 
نیاز  نزدیک،  آینده  ایستگاه مهم شهید سلطانی در 
به جذب نیروهای متخصص در زمینه های مختلف 
بهره برداری، نگهداری و تعمیرات ناوگان و تجهیزات، 
احساس  شهروندان  به  بهینه  خدمات  ارائه  برای 
می شود. رئیس اداره توسعه مدیریت و منابع سازمان 
ارائه  برای  افزود:  ج  کر شهرداری  ریلی  نقل  و  حمل 
خدمات مطلوب و ایمن به مسافران و تضمین عملکرد 
صحیح و پایدار خط ۲ قطارشهری کرج، برنامه ریزی هایی 
برای جذب نیروهای کارآمد و برگزاری دوره های آموزشی 
تخصصی برای نیروی انسانی جدید و فعال سازمان در 
گرفته شده است. این آموزش ها شامل مباحث  نظر 
فنی و تخصصی مرتبط با سیستم های سیگنالینگ، 
برق، مکانیک، ارتباطات و همچنین اصول ایمنی و 
مدیریت بحران خواهد بود. صراف جدیدیان، با اشاره 
به اهمیت نیروی انسانی متخصص به عنوان سرمایه 
اصلی سازمان گفت: ما به دنبال جذب افرادی هستیم 

که علاوه بر داشتن دانش و مهارت های لازم، دارای 
انگیزه و تعهد کاری بالا باشند و بتوانند در راستای اهداف 
سازمآنکه همانا ارائه خدمات حمل و نقل ریلی ایمن، 
سریع و کارآمد به شهروندان کرجی است، گام بردارند. 
صراف جدیدیان، در بخش دیگری از سخنان خود، به 
ج  ساختار اداری سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کر
اشاره کرد و گفت: با توجه به ماهیت وظایف استانی 
که برای مترو تعریف می شود، پیگیری هایی به منظور 
تبعیت سازمان از ماده ۸۴ قانون شهرداری ها در حال 
انجام است. عضو کمیته برنامه ریزی، مالی و بازرگانی 
اتحادیه قطارشهری های کشور تصریح کرد: ماده ۸۴ 

قانون شهرداری ها به منظور ایجاد استقلال نسبی برای 
سازمان های تابعه شهرداری ها و تسهیل در فرآیند 
تصمیم گیری ها و اجرای پروژه ها پیش بینی شده است. 
با تبعیت از این ماده قانونی، سازمان حمل و نقل ریلی 
ج می تواند از انعطاف پذیری بیشتری در  شهرداری کر
ساختار اداری و مالی خود برخوردار شده و تصمیمات 
کید  لازم را با سرعت و کارایی بیشتری اتخاذ کند. وی تأ
کرد: معتقدیم که با داشتن ساختاری چابک و مستقل، 
و  حمل  بیشتر  هرچه  توسعه  راستای  در  می توانیم 
ج و مناطق پیرامونی گام های  نقل ریلی در کلانشهر کر

مؤثرتری برداریم. 

پروژه تئاتر نصر شیراز در آستانه افتتاح
  شیراز - شهردار منطقه 11 شیراز با اشاره به عملیات 
احداث پنج پروژه شاخص در سطح این منطقه گفت: 
پروژه تئاتر نصر تاثیرگذار فرهنگی است که در زمینی به 
مساحت 6 هزار متر مربع و زیربنای سه هزار و 500 متر 
مربع با اعتبار یکصد میلیارد تومان مورد بهره برداری قرار 
می گیرد. بهزاد پرنیان، در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه 
پنج پروژه شاخص در منطقه 11 وجود دارد، گفت: پروژه 
تئاتر نصر طی سال های گذشته شروع شده است که به 
دلیل مشکلات فنی و اختلافات نزدیک به سه سال پروژه 
متوقف شده بود. شهردار منطقه 11 شیراز اظهار کرد: پروژه 
تئاتر نصر تاثیرگذار فرهنگی است که در زمینی به مساحت 
6 هزار متر مربع و زیربنای سه هزار و 500 متر مربع با اعتبار 
یکصد میلیارد تومان مورد بهره برداری قرار می گیرد. وی 
اظهار کرد: این پروژه 60 درصد پیشرفت فیزیکی دارد که 
در اختیار شهروندان قرار می گیرد که یک سالن 160 متری 
بزرگ و 2 سالن 80 متری سالن تئاتر و نمایش دارد. پرنیان 
با یادآوری این مطلب که پروژه احداث اولین ایستگاه آتش 
نشانی شهرداری منطقه 11 در دستور کار قرار گرفت، اظهار 
کرد: آبان سال گذشته کلنگ زنی شد، این باعث می شود 
احساس امنیت خاطر در میان شهروندان شکل می گیرد 
کنون  و ایستگاه در خیابان صیاد شیرازی واقع شده که ا
50 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و یک هزار و 200 مترمربع 
مساحت دارد و تا پایان نیمه اول سال جاری این ایستگاه 
به بهره برداری می رسد و اعتبار 30 میلیارد تومان است که 
از لحاظ پرداخت مشکلی نداریم. شهردار منطقه 11 شیراز 
با اشاره به اینکه پروژه شاخص دیگر هم کتابخانه است 
کتالخانه در خیابان فال اسیری که بزرگ ترین پروژه شرق 
شیراز است در حال ساخت است، گفت: سه هزار مترمربع 
زمین این پروژه و یک هزار و 750 مترمربع زیربنای آن است 
که سعی می کنیم تا پایان سال افتتاح می شود و با اداره کل 
کتابخانه های فارس توافق نامه شکل گرفته که طراحی 
قفسه ها و مخازن انجام شود که همزمان قابلیت استفاده 
و بهره برداری داشته باشد. پرنیان اظهار کرد: لوپ راستگرد 
غدیر با هدف کاهش تصادفات و تسهیل در عبور و مرور 
کنون  شکل گرفته است و سرعت اجرای آن خوب بوده و ا
30 درصد پیشرفت فیزیکی داشته و تا پایان تابستان این 
پروژه به بهره برداری می رسد. وی با اشاره به اینکه احداث 
سالن های توپی و غیرتوپی، اضافه کرد: سالن توپی یک 
هزار و 600 مترمربع و اعتبار 30 میلیارد تومان و 55 درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است و سالن غیرتوپی 400 مترمربع 
وسعت دارد و 20 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و با اعتبار 
400 میلیون تومان به بهره برداری خواهد رسید. وی، بهره 
برداری از زمین های چمن مصنوعی، توسعه پارک سایه، 
بوستان ارغوان و بوستان سهراب سپهری از دیگر پروژه های 
این منطقه عنوان کرد و گفت: ادامه نهضت آسفالت 200 
هزار متر مربع آسفالت ریزی می شود که اعتبار آن 50 میلیارد 
تومان است بخش اعظمی از آسفالت معابر را انجام دهیم. 


